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Sommerseminar 9. og 10. juni i 

Trondheim, Munkholmen.   
Dessverre  var det ingen fra oss som hadde 

anledning til å delta. 

 

Kommunestyret den 25.06.12 
Johannes og Brita møtte 

 

Budsjettrevisjon 

Opposisjonen samlet seg om et forslag om å øke 

barnehagebudsjettet med 2 mill. 

En videreføring av vårt forslag 

som ble nedstemt i budsjett-

vedtaket i des. 2011. KrF stemte 

sammen med AP, forslaget ble 

nedstemt med 18 mot 17 stemmer. 

 

Strategi for kommunal bolig og tomtepolitikk. 

Venstre pekte på viktigheten av jordvern. Stemte 

også for et forslag fra H om at en bør være 

restriktiv med bruk av ekspropriasjon av eien-

dom til bruk til boligformål. (Nedstemt 17 -18) 

 

Spørsmål til ordføreren: Utskrivingsklare 

pasienter/Institusjonsplasser for 

eldre. 

Vi hadde sendt inn spørsmål i rett tid, 

men  av ulike grunner var ikke 

spørsmålet videresendt ordføreren før 

samme dag som kommunestyret og 

ble derfor ikke besvart.  Hele 

spørsmålet ligger på hjemmesiden. 

 

26.06.12  Verdalingen 

Spørsmålet vi skulle stille i kommunestyret om 

utskrivingsklare pasienter og demente ble 

referert i avisen 

28.06.12 Verdalingen 

Ordføreren hadde et innlegg som var et svar på 

det spørsmålet som ble innsendt til 

kommunestyret. 

30.06 Verdalingen 

Avisen omtalte Venstres spørsmål på lederplass.  

De etterlyste et mer konkret svar fra ordføreren 

på utbygging av boliger for demente. 

 

23.08.12 Medlemsmøte om 

nominasjon 
Bakgrunnen for møtet var et brev 

fra nominasjonskomiteen. 

Lokallagene ble bedt om å sende 

inn forslag på 5 kandidater i 

nummerert rekkefølge. Vedlagt 

fulgte en alfabetisk oversikt. 

 

Medlemsmøtet var enige om at det skulle gis 

tilbakemelding om at oversikten burde 

inneholde også alder, bosted og gjerne yrke, 

da mange var ukjente.  Vi ønsket en annen 

nominasjonsprosess der lokallagene får lage 

en ny innstilling når det foreligger en oversikt 

over hva resten av lokallagene menter. Vi 

ønsket også å vite hvem som faktisk er villig 

til å stå på de 5 første plassene og gjøre en 

innsats i valgkampen. 

 

Deretter ble vi enige om 6 

personer som vi mente var 

aktuelle blant de 5, satt opp 

alfabetisk: Håkon Alstadheim, 

Iren Opdahl, Karl Meinert 

Bucholdt, Lars Gunnar 

Marken, Lill Solvi, og Reidar 

Lindseth. ( Brita Kleven 

Thorsvik har sagt seg villig til å stå på lista, 

men ønsker ikke plass blant de 5 første). 

 

Kommunestyre den 27.08.12 
Johannes og Brita møtte 

 

Kontrollutvalget:  
Lars Gunnar Marken ble fritatt som leder for 

Kontrollutvalget, da han har flyttet til Vikna. 

 

Ordføreren orienterte bl.a. om planer 

for bygging av vindmøller i Verdal. 

Han var blitt bedt om å foreslå navn til 

medlemmer i et utvalg.  Brita foreslo at 

også opposisjonens leder, Marit Voll, 

skulle med. Ble akseptert. 

 

Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no  

http://www.verdal.venstre.no/

